
Bralin dn 1,6.7.ż1,

Szanowny Pan wójt

gminy Bralin

Petvcia

My wszyscy nizej podpisani zwracamy się z uprzejmą prośbą o

utwardzenie chodnika przy ulicy miodowej w Bralinie.

uzasadnienie, utwardzony chodnik ułatwi życie nie tylko nam

mieszkańcom ulicy Miodowej jak rowniez pieszym którzy chętnie pójdą

chodnikiem a nie tak jak do tej pory drogą bo chodnik na tą chwilę nie

nadaje się do spacerów,

Pragniemy zauważ yć że ulica Miodowa nie doczekała się chodnika przez

40 lat.

Mamy nadzieje że pozytywnie ro,zpatrzy Pan naszą prośbę:

Z poważaniem
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89/Łltł,Ł|J

Pod pisali:


